



Guangren Elementary School

# Grade 6

## Special Edition Newsletter

**Grade 6 Newsletter Week 18: December 23<sup>rd</sup> - December 27<sup>th</sup>, 2024**

光仁國小ESL雙語班週報 - 六年級  
第一學期第18週 十二月二十三日 - 十二月二十七日

## Content: 目錄

1. 本週搶先看
2. 特別致謝
3. 該月的壽星





# G6 Yellow: Ren and Ai



## 六年級 黃組：仁&愛班

In Ren6 yellow class, students are doing a great job at preparing for the Culminating Task: Innovations.

It's been so much fun learning about inventions that have shaped society, and why academic research is so important.



在六仁黃組，學生們為最終的任務“創新”做著出色的準備。了解塑造社會的發明以及為什麼學術研究如此重要是非常有趣的。



# G6 Yellow: Ren and Ai

## 六年級 黃組：仁&愛班



In Ai6 Yellow class, students took to art class to learn about diversity, inclusivity and kindness.

在仁六黃組，學生們上藝術課學習多元性、包容和善良。



The lesson included a video about beauty standards in school and treating people with respect and making schoolmates feel included, even if they are not necessarily your friend.

課程中的有一段視頻內容包括學校的審美標準、尊重他人以及讓同學感到被包容，即使他們不一定是你的朋友。





# G6 Ren and Ai: Green

## 六年級 仁&愛班：綠組



Students in G6 green classes have been practising hard with their readers theater. During readers theater, students need to pay close attention to their punctuation and expression, as well as their pacing while reading. We love how expressive they're becoming!

六仁綠組的學生們正在用“讀者劇場”努力練習。在其中，學生需要密切注意標點符號和表達方式，以及閱讀時的節奏。我們喜歡他們變得更能展現自己！

# Xin 6 (Green and Yellow)

## 六年級 信班：黃&綠組



In Xin6 Green, students completed a reading and writing task in a small group. Students researched a home innovation and created a pamphlet that detailed the background information, life before, and life after the invention.

在六信綠組，學生們以小組形式完成了閱讀和寫作的任務。學生們研究了一項家庭創新，並製作了一本小冊子，詳細介紹了背景資訊、發明之前和之後的生活。



In Xin6 Yellow, students have been designing their own company. The project includes creating a mascot, a logo, diagrams, and an advertisement for the innovation.

在六信黃組，學生們一直在設計自己的公司。其中包括創建吉祥物、徽標、圖表和創新廣告。



# Creative Collaboration!

## 創意合作！

Throughout the month of December, students have been using class time more effectively, working together to share ideas, and collaborating to improve upon revising and editing their work. We would like to recognize these students for their teamwork and collaboration this month.

整個 12 月，學生們更有效地利用課堂時間，分享想法，並協作改進修改和編輯作業。我們對這些學生本月的團隊合作表示認可。

Ren 6:

Yellow

六仁：黃

**Cici**

**Sunny**

Ai 6:

Yellow

六愛：黃

**Awesome**

**Steve**

Xin 6

Yellow

六信：黃

**Ansel**

Ren 6

Green

六仁：綠

**Elsa**

**Ethan**

Ai 6:

Green

六愛：綠

**Kent**

Xin 6

Green

六信：綠

**Renee L.**



We would like  
to wish a happy  
birthday in  
December to:

我們衷心祝福以  
下學生12月生日  
快樂：



Ren 6 六仁  
**Maggie**  
**Bruce**

Ai 6 六愛  
**Awesome**  
**Rebecca**  
**Sunny Kuo**  
**Jack**

Xin 6 六信  
**Jasper**  
**Rayson**  
**Juri**  
**Amanda**  
**Queenie**

